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З А П И С Н И К 

 
са XXV седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 10. фебруара 2022. године, у згради Скупштине 
АПВ, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 10.07 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 

 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ  35.  САША НОВАКОВИЋ 
2.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 36.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 37.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 38.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
5.  ЦВИЈА ВАСИЋ 39.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
6.  ВЕСНА ВАТИЋ 40.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
7.  БОЈАН ВУЛИН 41.  ИГОР ПОПОВИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 42.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 43.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН 44.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
11.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 45.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
12.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 46.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
13.  САЊА ДРАШКО 47.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 48.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
15.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 49.  РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 
16.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 50.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 51.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 52.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
19.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 53.  МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 
20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 54.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
21.  КРИСТИНА КАРАИЋ 55.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
22.  РОБЕРТ КОЛАР 56.  ИВАН СТРИБЕР 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 57.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 58.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
25.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 59.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
26.  ЂУЛА КИШ 60.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
27.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 61.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 
28.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 62.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 63.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
30.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 64.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
31.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ  65.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
32.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 66.  СИМО ЧАБАРКАПА 
33.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 67.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Мирјана Василић, Јелена Кешељ, Недјељко 
Клисурић, Синиша Тркуља, Ђурађ Јакшић, Милорад Мирчић, Зоран Симоновић, 
Слободан Цветковић, Божидар Протић, Веселин Бојат и Славенко Унковић. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила 
MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је на основу службене евиденције о присутности 

одборника утврдила да седници Скупштине Града Новог Сада присуствује 65 одборница 
и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборнице и одборници: Мирјана Василић, Јелена Кешељ, Зоран Симоновић, Недјељко 
Клисурић, Синиша Тркуља, Славенко Унковић, Ђурађ Јакшић и Веселин Бојат 
обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града Новог 

Сада одржава у сали Скупштине Аутономне Покрајине Војводине у циљу примене мера 
ради спречавања ширења заразне болести COVID 19, те да ће се јављање за учешће у 
расправи и гласање спроводити дизањем руке и замолила је одборнице и одборнике да се 
приликом учешћа у расправи представе због тонског записа. 

 
Имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско 

гласање није у функцији, на основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града 
Новог Сада, председница Скупштине је предложила да се и на овој седници Скупштине 
гласа дизањем руке. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа 
дизањем руке. 

 
Записници са XXII, XXIII и Свечане (XXIV) седнице Скупштине Града Новог 

Сада достављени су одборницама и одборницима уз сазив седнице. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли има примедби на записнике. 
 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је напоменула да ће се о 

сваком Записнику гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са XXII седнице 

Скупштине Града Новог Сада. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила Записник са XXII седнице Скупштине Града Новог 
Сада. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са XXIII седнице 

Скупштине Града Новог Сада. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила Записник са XXIII седнице Скупштине Града Новог 
Сада. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са Свечане (XXIV) 

седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила Записник са Свечане (XXIV) седнице Скупштине 
Града Новог Сада. 

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 7. и 9. фебруара 2022. године. 
  

              На основу члана 84. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 
Градско веће Града Новог Сада доставило је председници Скупштине 7. фебруара 2022. 
године образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни тачком: 
 

- Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова између 
улица Шафарикове, Јеврејске и Успенске у Новом Саду (локалитет у Улици 
Шафарикова број 4) 

 
Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 7. 

фебруара 2022. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације 
блокова између улица Шафарикове, Јеврејске и Успенске у Новом Саду (локалитет у Улици 
Шафарикова број 4) уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 8. тачка дневног 
реда. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“, да су три одборника гласала ,,против“ и да ниједан одборник није гласао 
,,уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну 
дневног реда. 
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Ана Лекић поднела је 9. фебруара 2022. године председници Скупштине Града 

Новог Сада писану оставку на функцију заменика секретара Скупштине Града Новог 
Сада, коју су одборнице и одборници добили уз допис од 9. фебруара 2022. године. 

 
Председница Скупштине је предложила да се оставка Ане Лекић на функцију 

заменика секретара Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и разматра као 1. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за допуну дневног 

реда. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 

На основу члана 40. став 2, 3. и 6. Закона о локалној самоуправи, председница 
Скупштине је поднела 9. фебруара 2022. године Скупштини Града Новог Сада предлог за 
постављење заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 
 На основу члана 84. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је предложила да се дневни ред XXV седнице Скупштине 
допуни тачком:  

 
− Постављење заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 
Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 9. 

фебруара 2022. године. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се тачка постављење 

заменика секретара Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 2. тачка дневног реда. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 

На основу члана 20. Закона о локалним изборима, одборничке групе у 
Скупштини Града Новог Сада поднеле су председници Скупштине Града Новог Сада 8. и 
9. фебруара 2022. године предлоге за именовање чланова и заменика чланова Градске 
изборне комисије Града Новог Сада у сталном саставу, а на основу члана 22. став 2. 
наведеног закона, председница Скупштине је поднела 9. фебруара 2022. године Предлог 
за именовање секретара и заменика секретара Градске изборне комисије. 
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На основу наведених предлога одборницама и одборницима је достављен 
Предлог одлуке о разрешењу и именовању чланова и заменика чланова Градске изборне 
комисије Града Новог Сада у сталном саставу уз допис од 9. фебруара 2022. године. 

 
На основу члана 84. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је предложила да се дневни ред XXV седнице Скупштине 
допуни тачком:  

 
− Предлог одлуке о разрешењу и именовању чланова и заменика чланова 

Градске изборне комисије Града Новог Сада у сталном саставу. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се Предлог одлуке о 

разрешењу и именовању чланова и заменика чланова Градске изборне комисије Града 
Новог Сада у сталном саставу уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 16. 
тачка дневног реда. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало ,,за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; односно да је 
Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
утврдила је предлоге решења за тачку: 

 
− Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања 
 
Наведени предлози су достављени одборницама и одборницима уз сазив и допис 

од 9. фебруара 2022. године. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да изнесе  
предлоге Комисије.  
 
              Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада, представник предлагача: ,,Комисија за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог 
Сада је на седницама од 24. децембра прошле године и 9. фебруара ове године утврдила 
следеће предлоге решења: на основу поднетих оставки, Комисија је утврдила Предлоге 
решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Ђорђе Натошевић“ Нови 
Сад и члана Школског одбора Школе за дизајн „Богдан Шупут“, Нови Сад. На предлог 
Савета родитеља Балетске школе у Новом Саду и Школе за дизајн „Богдан Шупут“  Нови 
Сад, Комисија је утврдила предлоге решења о разрешењу и именовању два члана 
Школског одбора Балетске школе у Новом Саду и о именовању члана Школског одбора 
Школе за дизајн „Богдан Шупут“ Нови Сад. Такође, на предлог Наставничког већа 
Основне школе „Ђорђе Натошевић“, Нови Сад, Комисија је утврдила Предлог решења о 
именовању члана Школског одбора Основне школе „Ђорђе Натошевић“, Нови Сад. 
Предлажем Скупштини да наведене предлоге решења донесе у предложеном тексту.“ 
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              Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 
Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 17. 
тачка дневног реда. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке од 3. до 8. о предлогу одлуке о изменама и допунама плана генералне 
регулације, предлозима планова детаљне регулације и предлозима одлука о 
изради плана и изради измена и допуна плана детаљне регулације. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“, да су три одборника гласала ,,против“ и да ниједан одборник није гласао 
,,уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 
расправе. 

 
− за тачке 9. и 10. о предлозима одлука о измени одлука о организовању Јавног 

комуналног предузећа „Тржница“ и радне организације Спортски и пословни 
центар „Војводина“ у оснивању као јавног предузећа. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“, да су три одборника гласала ,,против“ и да ниједан одборник није гласао 
,,уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 
расправе.  
 

− за тачке 14. и 15. о извештајима о реализацији Програма инвестиционих 
активности и реализацији Програма економског опоравка од настале штете 
услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у 
Републици Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад, за 2021. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала ,,за“, да су три одборника гласала ,,против“ и да ниједан одборник није гласао 
,,уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 
расправе. 
 

− за тачку 17. о предлозима Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“, да су три одборника гласала ,,против“ и да ниједан одборник није гласао 
,,уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 
расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала ,,за“ и да ниједан одборник није гласао ,,против“ или ,,уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Оставка Ане Лекић на функцију заменика секретара Скупштине Града Новог Сада 
2. Постављење заменика секретара Скупштине Града Новог Сада 
3. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног места 

Каћ (локалитет у Улици краља Петра I број 1) 
4. Предлог плана детаљне регулације дела Салајке северно од Партизанске улице у 

Новом Саду 
5. Предлог плана детаљне регулације дела подручја планираног за пословање 

секундарног и терцијарног сектора, североисточно од планиране обилазнице у 
Ветернику 

6. Предлог плана детаљне регулације подручја за пословање јужно од Државног пута А1 
(Е-75) у Новом Саду 

7. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације „Мали до“ – проширење у 
Сремској Каменици 

8. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова између 
улица Шафарикове, Јеврејске и Успенске у Новом Саду (локалитет у Улици Шафарикова 
број 4) 

9. Предлог одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 
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10. Предлог одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању радне 
организације Спортски и пословни центар „Војводина“ у оснивању као јавног 
предузећа  

11. Предлог одлуке о измени Одлуке о програму инвестиционих активности Градске 
управе за социјалну и дечију заштиту за 2022. годину 

12. Предлог одлуке о проглашењу Парка природе „Бегечка јама“ заштићеним подручјем 
13. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 

Сада, Културном центру Града Новог Сада, Нови Сад 
14. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад, за 2021. годину 
15. Извештај о реализацији Програма економског опоравка од настале штете услед 

смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у Републици 
Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад, за 2021. 
годину 

16. Предлог одлуке о разрешењу и именовању чланова и заменика чланова Градскe 
изборнe комисијe Града Новог Сада у сталном саставу 

17. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 
− Предлог решења о разрешењу и именовању два члана Школског одбора Балетске 

школе у Новом Саду 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  
„Ђорђе Натошевић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе  
„Ђорђе Натошевић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Школе за дизајн  
„Богдан Шупут“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Школе за дизајн  
„Богдан Шупут“, Нови Сад  

 
 
Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине да сачини и подели 

пречишћен дневни ред. 
 

На основу члана 90. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, а имајући 
у виду да се седница одржава у сали у којој мерење времена у електронском систему не 
функционише, председница Скупштине је предложила да се расправа ограничи на пет 
минута за одборнике и десет минута за председнике одборничких група. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала ,,за“, да су три одборника гласала ,,против“ и да ниједан одборник није гласао 
,,против“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад. број: 020-27/2022-I 
1. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА АНЕ ЛЕКИЋ НА ФУНКЦИЈУ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА  
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Дана 9. фебруара 2022. године Ана Лекић поднела је писану оставку на функцију 

заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 
 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да је, на основу поднете оставке, Ани Лекић престала функција заменика секретара 
Скупштине Града Новог Сада и да је Скупштина донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА  
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-28/2022-I 
2. тачка дневног реда 

 
ПОСТАВЉЕЊЕ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА 
 
У складу са чланом 40. став 2, 3. и 6. Закона о локалној самоуправи, Скупштина 

Града поставља заменика секретара Скупштине на предлог председника Скупштине 
Града на исти начин и под истим условима као и секретара Скупштине. 

 
Председница Скупштине је изнела предлог за постављење заменика секретара 

Скупштине Града Новог Сада и предложила да се постави Александар Ткалец, 
дипломирани правник који у складу са чланом 40. Закона о локалној самоуправи 
испуњава прописане услове за постављење. Наиме, именовани има високо образовање из 
научне области правних наука, положен државни стручни испит за рад у органима управе 
и дугогодишње радно искуство са високим образовањем. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 

 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог за постављење заменика 
секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника гласало „за“ и да 

ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина већином 
гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА  
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад. број: 35-430/2021-I 
                35-693/2021-I 
                35-281/2020-I 
                35-149/2021-I 
                35-796/2021-I 
                35-1084/2021-I 
3. – 8. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА КАЋ (ЛОКАЛИТЕТ 
У УЛИЦИ КРАЉА ПЕТРА I БРОЈ 1) 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ 
СЕВЕРНО ОД ПАРТИЗАНСКЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА ПОДРУЧЈА 
ПЛАНИРАНОГ ЗА ПОСЛОВАЊЕ СЕКУНДАРНОГ И ТЕРЦИЈАРНОГ 
СЕКТОРА, СЕВЕРОИСТОЧНО ОД ПЛАНИРАНЕ ОБИЛАЗНИЦЕ У 
ВЕТЕРНИКУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА ЗА 
ПОСЛОВАЊЕ ЈУЖНО ОД ДРЖАВНОГ ПУТА А1 (Е-75) У НОВОМ 
САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
„МАЛИ ДО“ – ПРОШИРЕЊЕ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ИЗМЕЂУ УЛИЦА ШАФАРИКОВЕ, ЈЕВРЕЈСКЕ 
И УСПЕНСКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ 
ШАФАРИКОВА БРОЈ 4) 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби.  
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Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука и планова у складу са 
Уставом, законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације насељеног места Каћ (локалитет у Улици краља 
Петра I број 1) са предложеним Закључком.  
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА КАЋ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ КРАЉА ПЕТРА I БРОЈ 1)  

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације насељеног места Каћ (локалитет у Улици краља Петра I број 1) пре излагања 
на јавни увид са 134. седнице од 10.06.2021. године и Извештај о обављеном јавном увиду 
у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног места Каћ 
(локалитет у Улици краља Петра I број 1) са 156. (јавне) седнице Комисије за планове од 
25.11.2021. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 

дела Салајке северно од Партизанске улице у Новом Саду са предложеним Закључком. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, донела 

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ СЕВЕРНО ОД ПАРТИЗАНСКЕ 
УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације дела Салајке северно од 
Партизанске улице у Новом Саду, пре излагања на јавни увид са 141. седнице од 
12.08.2021. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне 
регулације дела Салајке северно од Партизанске улице у Новом Саду са 156. (јавне) 
седнице Комисије за планове од 25.11.2021. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
дела подручја планираног за пословање секундарног и терцијарног сектора, 
североисточно од планиране обилазнице у Ветернику са предложеним Закључком. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, донела 

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА ПОДРУЧЈА ПЛАНИРАНОГ ЗА 
ПОСЛОВАЊЕ СЕКУДАРНОГ И ТЕРЦИЈАЛНОГ СЕКТОРА,СЕВЕРОИСТОЧНО 

ОД ПЛАНИРАНЕ ОБИЛАЗНИЦЕ У ВЕТЕРНИКУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације дела подручја планираног 
за пословање секундарног и терцијарног сектора, североисточно од планиране обилазнице 
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у Ветернику, пре излагања на јавни увид са 124. седнице од 08.04.2021. године и Извештај 
о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације дела подручја планираног за 
пословање секундарног и терцијарног сектора, североисточно од планиране обилазнице у 
Ветернику  са 151. (јавне) седнице Комисије за планове од 21.10.2021. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 

подручја за пословање јужно од Државног пута А1 (Е-75) у Новом Саду са предложеним 
Закључком. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, донела 

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА ЗА ПОСЛОВАЊЕ ЈУЖНО ОД ДРЖАВНОГ 
ПУТА А1 (Е-75) У НОВОМ САДУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације подручја за пословање 
јужно од Државног пута А1 (Е-75) у Новом Саду, пре излагања на јавни увид са 128. 
седнице од 29.04.2021. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана 
детаљне регулације подручја за пословање јужно од Државног пута А1 (Е-75) у Новом 
Саду са 156. (јавне) седнице Комисије за планове од 25.11.2021. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 
детаљне регулације „Мали до“ – проширење у Сремској Каменици. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ,,МАЛИ ДО“ – 
ПРОШИРЕЊЕ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана детаљне регулације блокова између улица Шафарикове, Јеврејске и Успенске у 
Новом Саду (локалитет у Улици Шафарикова број 4). 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
БЛОКОВА ИЗМЕЂУ УЛИЦА ШАФАРИКОВЕ, ЈЕВРЕЈСКЕ И УСПЕНСКЕ У 

НОВОМ САДУ ( ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ШАФАРИКОВА БРОЈ 4) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број: 352-1/2022-60-I 
                66-1/2022-12-I 
9. – 10. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ  
О ОРГАНИЗОВАЊУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ 
О ОРГАНИЗОВАЊУ РАДНЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ СПОРТСКИ И 
ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР „ВОЈВОДИНА“ У ОСНИВАЊУ КАО ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису имали 

примедби. 
  
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке 

о усклађивању Одлуке о организовању Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови 
Сад. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао  „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ О ОРГАНИЗОВАЊУ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ,,ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке 

о усклађивању Одлуке о организовању радне организације Спортски и пословни центар 
„Војводина“ у оснивању као јавног предузећа. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ О ОРГАНОЗОВАЊУ РАДНЕ 
ОРГАНИЗАЦИЈЕ СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ,,ВОЈВОДИНА“  

У ОСНИВАЊУ КАО ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 74/2022-I 
11. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА  
СОЦИЈАЛНУ И ДЕЧИЈУ ЗАШТИТУ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке 
о програму инвестиционих активности Градске управе за социјалну и дечију заштиту за 
2022. годину. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА СОЦИЈАЛНУ И ДЕЧИЈУ ЗАШТИТУ ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 501-2/2021-8-I 
12. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГЛАШЕЊУ ПАРКА ПРИРОДЕ „БЕГЕЧКА 
ЈАМА“ ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби, с тим што је предложио  

техничку исправку, која је одборницама и одборницима достављена у Извештају Савета 
уз допис од 9. фебруара 2022. године. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу је учествовала Бранкица Перић. 
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Бранкица Перић: ,,Парк природе „Бегечка јама“ налази се на територији Града 
Новог Сада код насеља Бегеч и обухвата плавно подручје уз леву обалу реке Дунав 
између Бачке Паланке и Новог Сада. „Бегечка јама“ је први пут стављена под заштиту 
давне 1999. године доношењем градске Одлуке о заштити. Данас на дневном реду имамо 
Предлог одлуке којом је уређена ревизија заштите на основу стања природних вредности 
и процени њихове угрожености. Такође, предложене су нове границе заштићеног 
подручја, као и границе режима очуваности и овом ревизијом повећава се површина 
заштићеног подручја на 22,5%. На подручју Парка природе „Бегечка јама“ утврђује се 
режим заштите другог и трећег степена. Циљеви заштите се реализују кроз управљачке 
инвестиције у циљу конверзације овог заштићеног подручја. Најзначајнију целину у 
Парку природе заузима свакако наше језеро Јама. Оно је прелепо. О њему кружи легенда 
уз коју сам и ја одрасла, а то је да на месту данашњег језера постојала црквица коју је 
саградио угарски краљ Бела III, коју су Турци хтели да поруше. Чувши за то дошло је до 
беса Дунава и тада је поплављено то подручје. На месту тог подручја настало је наше 
природно језеро Јама. Наше језеро добија златно-зелену боју, управо због размножавања 
великог броја и врста алги. Преовладава мочварна вегетација од које бих издвојила 
свакако заштићени бели локвањ. Од ливадске вегетације ту су бела топола и црна врба. 
Давне 1975. године Новосадско удружење риболоваца добило је урбанистичку сагласност 
за отварање и саградњу риболовачког насеља Бегечка јама. 1976. године долази до 
изградње овог насеља и тада су изграђене 56 викендица. Од тада више ни једна. 1977. и 
1978. године ово насеље добија асфалтни пут како до самог насеља, тако и кроз насеље. 
1982. године ово насеља бива снабдевено електричном енергијом. Доказ да наш Град као 
и велике европске метрополе све више популаризује бицикл као алтернативни зелени вид 
превоза је свакако субвенционисање куповине бицикала и исто тако изградња 
бициклистичких стаза. Бициклистичком стазом Нови Сад – Бегеч управо њеном 
изградњом и лепотом на лепши и здравији начин можемо доћи до нашег Парка природе. 
Значајно је напоменути да се близу нашег Парка природе налазе два археолошка 
налазишта, то су Кува и Ацке. Уточиште на само пар корака од нашег главног града нам 
је свима потребно. Имамо га, чувајмо га, водимо рачуна о њему, јер ћемо само тако 
нашим поколењима оставити барем један дашак лепоте Бегечке јаме. Овај предлог одлуке 
свакако да представља само још један од показатеља да је заштита животне средине један 
од кључних приоритета у раду градске власти коју успешно, по трећи пут за редом, 
предводи Градоначелник Града Новог Сада Милош Вучевић. У складу са тим позивам све 
одборнике да подрже Предлог одлуке о проглашењу Парка природе „Бегечка јама“ 
заштићеним подручјем, јер ћемо тиме наставити да унапређујемо стање када је у питању 
овај парк природе који ће бити очуван и пажен и о коме ће се сада више водити рачуна, а 
развој туристичког потенцијала кроз јачање економије Града и промовисање здравијег 
начина за живот у нашој Српској Атини свакако да ће донети много тога доброг свим 
нашим суграђанима.“ 

 
Пошто се у претресу нико више није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о проглашењу 
Парка природе „Бегечка јама“ заштићеним подручјем са техничком исправком. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника 
гласало „за“ односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГЛАШЕЊУ ПАРКА ПРИРОДЕ ,,БЕГЕЧКА ЈАМА“ ЗАШТИЋЕНИМ 
ПОДРУЧЈЕМ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-19/2022-I 
13. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ 
У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, КУЛТУРНОМ ЦЕНТРУ 
ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 

 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Културном центру Града 
Новог Сада, Нови Сад. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао  
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ 
ГРАДА НОВОГ САДА, КУЛТУРНОМ ЦЕНТРУ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 66-1/2022-14-I 
                66-1/2022-15-I 
14. – 15. тачка дневног реда 

 
− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 

АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД, ЗА 2021. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА 
ОД НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД СМАЊЕНОГ ПРИХОДА КАО 
ПОСЛЕДИЦА ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ COVID-19 У 
РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД, ЗА 2021. ГОДИНУ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за спорт и омладину није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 

 Огњен Цвјетићанин, члан Градског већа Града Новог Сада, представник 
предлагача: ,,Овде испред мене имам Извештај о инвестиционим активностима и 
реализацији истих у 2021. години. Мислим да се никад више није улагало у Спортски и 
пословни центар „Војводина“ и Град Нови Сад на челу са Градоначелником Милошем 
Вучевићем, заиста може да буде поносан у реализацији инвестиција која су била табу 
тема свих ових година. Наиме, једним јавним иступом Градоначелника и могу слободно 
рећи храбрим потезом стављање на сто проблема овог значајног спортског објекта и 
пословног, пре свега спортског, па онда пословног објекта у Новом Саду, једном 
политичком и економском и сваком другом анализом дошло се  до закључка да тај објекат 
који је заиста бисер Новог Сада и да кажемо једна лична карта, један од објеката и 
знаменитости у Новом Саду као у личној карти која представља Град, дођено је до 
закључка да тај објекат треба санирати, реконструисати, модернизовати и пренети на 
следећих неколико генерација које ће се бавити заиста значајном ставком у нашим 
животима, а то је физичком активношћу и спортом. Тако да ове године је реализовано 
242.000.000,00 динара инвестиција у Спортски и пословни центар „Војводина“, 
реконструисали смо постројење за припрему базенске воде затворених и отворених 
базена у Спортском и пословном центру „Војводина“, радови на постављању пнеуматске 
хале, самим тим смо добили и још један базен у Новом Саду, где смо практично решили 
пливачки спорт. Значи, сви пливачки клубови имају халу само за себе, то је на Сајмишту 
да будем прецизнији где је буквално од једне шкољке базена, која је служила за летњу 
сезону, доведена у стање да се може користити и зими. Значи, уређене су и просторије и 
свлачионица и канцеларија и шкољке, али оно што је најважније, што је срце система 
комплетно је промењено и обновљено најмодернијом техником машинско постројење. 
Поред тога, урађено је и постројење за припрему базенске воде. Џаба нам све што 
урадимо, ако не урадимо пре свега да нам је вода чиста и регуларна што се тиче здравља 
купача. Оно што смо сведоци задњих дана, то је једна, ја бих рекао, болесна кампања што 
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се води, као да одређени људи у Новом Саду не желе да ми имамо базене, да имамо 
базенске смене у коме ће у најосновнијем, значи наша деца научити да пливају, а и онда 
да наши пливачи могу да имају добре услове и да могу да постижу најбоље резултате како 
на домаћим тако и на интернационалним међународним такмичењима. Просто једно 
хтење и жеља да све што се добро уради у овом граду да се извргне руглу и да се чак и 
физички ради на томе да се направи нека диверзија да би сутра попунили неки наслов на 
неком порталу или у неком новинском чланку и да се представи као ова власт је 
неспособна и незаинтересована за решавање проблема грађана Новог Сада. Ја бих рекао 
да је то стварно једна, мада нисам ни психолог ни психијатар, али заиста једна патологија 
да толико мрзите политичке противнике, али бих рекао пре свега да не видите оно што је 
добробит за ваш Град да не улазим сада у друге сфере шта је све и колико урађено и 
колико се Град променио у задњих десет година. Држаћу се само СПЕНС-а, а то је да 
приликом и околностима те 2012. године када смо дошли на власт у Новом Саду радио 
сам на СПЕНС-у као помоћник директора за спорт и шта смо наследили, наследили смо 
дуг СПЕНС-а преко 1.400.000.000,00 динара. То је једна ствар, оно што ми је било најтеже 
и најгоре то је да су радници, да радници нису примили плату три месеца, практично 
људи су лутали објектом нису знали шта да раде, значи нису добијали плате, нису биле 
плаћене комуналије објекта, објекат је све више и више тонуо и оно што ми је исто запало 
за око јесте да је заиста објекат био полупразан. Онај тамо део сада где је Универекспорт 
је био полупразан, тамо су само голубови били становници. Немам ништа против 
голубова, али није објекат намењен за то, то је једна ствар. Друга ствар и сам централни 
део који би требало да буде у потпуности измењен, где је највећа флуктуација људи, 
мислим да је и прављено неко истраживање негде 10.000 људи прође том главном 
штрафтом и он је био полупразан. Значи, све могуће, преко 300 запослених, значи то је 
био објекат само за политичко поткусуривање. Шта ћемо сада када будемо правили власт, 
дајте њима СПЕНС нема везе. И свима су пуна уста била СПЕНС-а, сви се поносе 
СПЕНС-ом, а СПЕНС-у је одвајано 30.000.000,00 до 50.000.000,00 субвенција практично 
значи Град плаћа спортске клубове што ретко где има и у Србији, а да нема нигде у свету 
да Град плаћа термине клубовима и да буквално одваја 30% од праве цене термина, од 
онога од чега живе људи који се баве изнајмљивањем тих термина у спортском објекту и 
посао и објекат је био потпуно девастиран. Када је дошла власт Српске напредне странке 
то најпоноситије кажем, кренула је у озбиљно анализирање проблема, начина решавања, 
схватања контекста времена, околности, појаве нових тржних центара, али исто тако 
жеља да се одржи спорт у Новом Саду и ми у овој години имамо, у прошлој години 
242.000.000,00 инвестиција а радиће се комплетна санација и реконструкција Спортског и 
пословног центра „Војводина“, имамо 144.000.000,00 субвенција, значи погледајте 
разлику од 30.000.000,00 до 50.000.000,00 субвенција, 144.000.000,00 субвенција где 
запослени на СПЕНС-у редовно примају плату и сада неки згубидани држе предавања 
како треба да се води реконструкција, санација да ли је вода добра или није добра, они 
кажу да није добра. Институт за јавно здравље каже добра је, хигијенски добра, 
практично параметри воде СПЕНС-а су на нивоу пијаће воде, то је невероватно. Са 
најмодернијим системима, са дигиталним системима калибрације воде, филтрације, 
грејања, можете сада отићи, никада топлије није било на базенима СПЕНС-а и тако даље. 
И сада ми живимо у паралелним световима, ја разумем да је ово ера друштвених мрежа, 
али на друштвеним мрежама одређени рекао бих болесни мрзитељи кажу тамо је лоше, 
тамо ништа не ваља, тамо ништа није направљено. Ми одемо на лице места не можемо да 
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попунимо термине са грађанима, са рекреацијом, питамо клубове је л' треба нешто да се 
додатно уради, је л' све у реду. Они кажу да у реду је, никад задовољнији били нисмо, 
хвала вам и на базену на Сајмишту, јер практично имамо три и по сата тренинга пре 
подне, три и по сата тренинга после подне. То су нам услови за врхунске резултате. Хвала 
вам за најновијим стартним блоковима који ће бити директно повезани за семафором. То 
су олимпијски стандарди, можемо светска и европска такмичења да одржавамо на 
СПЕНС-у. И они нам држе предавања да то не ваља и наставиће они и даље, биће ту 
свега, тако да нека они мрзе, нека они лажу, могу слободно тако да кажем, ми ћемо 
наставити да радимо свој посао, а битно нам је оно шта ће грађани да кажу, а мислим да 
ће јасно рећи 3. априла да су они једна историја коју ми не желимо у будућности.“ 
 
              Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
              Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад, за 2021. годину. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад за 2021. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма економског опоравка од настале штете услед 
смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у Републици 
Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад, за 2021. 
годину. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма економског 

опоравка од настале штете услед смањеног прихода као последица епидемије заразне 
болести COVID-19 у Републици Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2021. годину. 
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Ад. број: 020-29/2022-I 
16. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА И 
ЗАМЕНИКА ЧЛАНОВА ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА У СТАЛНОМ САСТАВУ 
 
 
На основу члана 20. Закона о локалним изборима одборничке групе у Скупштини 

Града Новог Сада поднеле су 8. и 9. фебруара 2022. године предлоге за именовање 
чланова и заменика чланова Градске изборне комисије Града Новог Сада у сталном 
саставу, а на основу члана 22. став 2. наведеног закона, председница Скупштине је 
поднела 9. фебруара 2022. године Предлог за именовање секретара и заменика секретара 
Градске изборне комисије. 

 
На основу наведених предлога, одборницама и одборницима је достављен 

предлог одлуке. 
 
С обзиром на то да је на данашњој седници Александар Ткалец постављен за 

заменика секретара Скупштине, председница Скупштине је предложила исправку у 
образложењу предлога одлуке, тако да се Александар Ткалец именује за заменика 
секретара Градске изборне комисије као заменик секретара Скупштине Града. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 

 
  Снежана Мушицки: ,,Српска радикална странка је учествовала у међустраначком 
дијалогу који је изнедрио између осталог и овај предлог и нећемо, односно ја данас нећу 
гласати на овој седници против тог предлога зато што је између осталог и један од 
предлагача тога да свако ко учествује на изборима и оствари резултат такав да има 
одборничку групу, односно посланички клуб, има право на члана и заменика у изборној 
комисији. Оно што је наша замерка и ја мислим да је председник Одборничке групе 
Ђурађ Јакшић то изнео на кадровској комисији је то да ми имамо и у градском 
парламенту и у другим институцијама до сада невиђених преседана да је одборничка 
група Српске напредне странке давала појединим политичким групацијама и опцијама 
своје одборнике како би они могли да формирају одборничку групу, како би могли да 
остваре одређена права. У тој мислим на Влашку странку, односно Истину, на Руску 
странку, на Савез војвођанских мађара, на СПАС и на све ове политичке групе којима је 
Српска напредна странка дала, не знам ни како се то зове пошто то у политици не постоји, 
дала једног одборника са своје листе како би могли да образују одборничку групу. Оно 
што је упитно у овом моменту је то да рецимо поједине одборничке групе као што је 
група грађана или политичка опција СПАС сада утопљена у Српску напредну странку и 
више не наступа као самостална ни на изборима, нити је политичка опција, нити је 
регистрована политичка заједница, такође има неку своју групу, ми сматрамо да то не 
треба тако да се ради, да то просто није ни коректно, а што се тиче Закона све може да се 
изгласа. Можемо ми, видели смо да изгласамо и да је данас уторак. Оно што ми сматрамо 
из радикалне странке да је лоше је то да се тиме даје одређена доза неозбиљности и то све 
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онда помало личи да није баш и регуларно. Будући да, рецимо ево влашка странка, Руска 
странка, ми сматрамо да нису ни влашке, ни руске, јер њихови представници нису ни 
Руси, ни Власи, али и то је могуће у овој држави, може да буде одборничка група само 
тако што ће јој владајућа странка дати свог одборника са листе да буде у њиховој 
одборничкој групи како би они остварили одређена права. То сматрамо лошим, то 
сматрамо праксом која не може да се утемељи ни у чему и сматрамо то прекрајањем 
изборне воље и да то не треба да се ради. Будући да смо учествовали у међустраначком 
дијалогу и прихватили њене суштинске мере, ја ћу гласати данас „за“ у име Српске 
радикалне странке овај предлог, али ове примедбе које сам изнела стоје и ми ћемо се 
трудити да их чују и да их исправе.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 
 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о разрешењу и 
именовању чланова и заменика чланова Градске изборне комисије Града Новог Сада у 
сталном саставу са исправком. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 
гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА И ЗАМЕНИКА ЧЛАНОВА 
ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА У СТАЛНОМ САСТАВУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 022-1/2022-2-I 
                022-1/2022-4-I 
                022-1/2022-5-I 
                022-1/2022-6-I 
                022-1/2022-7-I 
17. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 
МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 
− Предлог решења о разрешењу и именовању два члана Школског одбора 

Балетске школе у Новом Саду  
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  

„Ђорђе Натошевић“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе  

„Ђорђе Натошевић“, Нови Сад  
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Школе за дизајн  

„Богдан Шупут“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Школе за дизајн  

„Богдан Шупут“, Нови Сад  
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Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да 

образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто председник Комисије није желео да образложи предлоге Комисије, а с 

обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда прихваћен предлог за спајање 
расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 
именовању два члана Школског одбора Балетске школе у Новом Саду. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала „за“ да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШАВАЊУ И ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 
БАЛЕТСКЕ ШКОЛЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Ђорђе Натошевић“, Нови Сад. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
,,ЂОРЂЕ НАТОШЕВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Ђорђе Натошевић“, Нови Сад. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
,,ЂОРЂЕ НАТОШЕВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Школе за дизајн „Богдан Шупут“, Нови Сад. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 65 одборника 
гласала „за“, односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ДИЗАЈН  
,,БОГДАН ШУПУТ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Школе за дизајн „Богдан Шупут“, Нови Сад. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 
гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ДИЗАЈН ,,БОГДАН 
ШУПУТ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 
упитала одборнице и одборнике да ли желе да поставе одборничко питање. 
 

Пошто није било одборничких питања, председница Скупштине је у 11.04 часова 
закључила XXV седницу Скупштине Града Новог Сада. 

 


